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Jack Kirby created or co-created some of comic books' most popular characters
including Captain America, The X-Men, The Hulk, The Fantastic Four, The Mighty Thor,
Darkseid and The New Gods. More significantly, he created much of the visual
language for fantasy and adventure comics. There were comics before Kirby, but for
the most part their page layout, graphics and visual dynamic aped what was being
done in syndicated newspaper strips. Almost everything that was different about comic
books began in the forties on the drawing table of Jack Kirby. This is his story by one
who knew him well - the authorized celebration of the one and only 'King of Comics'
and his groundbreaking work.
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评论

图不够看啊 虽然了解他的生平没啥不好 虽然他的生平写的也太简短
但是。。。图还是不够看啊 要是能再厚个两倍都是图就好了 作者写的太私人情绪化了
虽然可以理解 但是保持中立的话书就更专业了
杰克在作画方面的天才也不需要说什么了 通常真正的天才在这个世界也都过的不咋的
最让人感动的是他作为一家之主要养家糊口的那种从不间断的责任感
漫威在对待杰克方面让人看不起 尤其因为漫威基本就是杰克一首创造的
而斯坦李最多只是一个杰出的推销员而已
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